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Z  A  P  I  S  N  I  K 
Zbora Matične sekcije inženirjev tehnologov in drugih inženirjev 

 
Zbor je potekal 8.10.2008 ob 15.00 uri  

v prostorih Inženirske zbornice Slovenije, 
Jarška cesta 10 B, Ljubljana.  

 
 
 
 
 
DNEVNI RED ZBORA:  
1. Imenovanje vršilca dolžnosti predsednika matične sekcije inženirjev tehnologov in drugih 

inženirjev 
2. Informacija o predlogu raziskovalnega projekta na temo »primerna cena za kvaliteto«, ki ga 

pripravlja Evropski svet inženirskih zbornic za  Evropsko komisijo  
3. Razno 
 
 
Ob 15:00 uri je član UO MST g. Franc Pečovnik, pozdravil prisotne in jih seznanil, da se pričetek zbora MST, 
zaradi nesklepčnosti, prestavi skladno s 66. členom Statuta IZS. Takrat bo lahko zbor veljavno odločal ne 
glede na število prisotnih članov (z navadno večino prisotnih).  
 
Na začetku je zbora je bilo, na predlog g. Franca Pečovnika, z minuto molka izkazano spoštovanje in 
hvaležnost pokojnemu g. Romanu Lebarju za njegovo uspešno vodenje MST in tvorno delo v organih IZS. 
 
Ob pričetku seje zbora je bilo prisotnih 14 članov MST. Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
 
 
1. Imenovanje vršilca dolžnosti predsednika matične sekcije inženirjev tehnologov in drugih  inženirjev 
 
G. Franc Pečovnik je navzoče seznanil, da je zaradi nastale situacije, ko je UO MST ostal brez predsednika, 
potrebno izvoliti novega. Ker pa se bližajo volitve novega upravnega odbora MST, je ta na svoji zadnji seji 
predlagal, da se do izvolitve novega upravnega odbora imenuje vršilca dolžnosti predsednika UO MST. Za to 
funkcijo so predlagali g. Boruta Zuleta. Pred samim glasovanjem je g. Pečovnik navzoče vprašal, če ima kdo 
od navzočih še kakšen predlog. Dodatnega predloga ni bilo. Soglasno pa je bil sprejet sklep: 
 
Sklep št. 1: 
Zbor MST je za vršilca dolžnosti predsednika upravnega odbora matične sekcije tehnologov in 
drugih inženirjev do izvolitve predsednika upravnega odbora UO MST in novih članov UO MST 
imenoval g. Boruta Zuleta, univ.dipl.inž.kem.tehnol.. 
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2. Informacija o predlogu raziskovalnega projekta na temo »primerna cena za kvaliteto«, ki ga pripravlja 
Evropski svet inženirskih zbornic za  Evropsko komisijo  

 
G. Pečovnik je podal informacijo o predlogu Evropskega sveta inženirskih zbornic (ECEC), ki je izdelal 
predlog za Evropsko komisijo, da bi le-ta začela z raziskovalnim projektom na temo "odnos med ceno in 
kakovostjo v inženirski praksi". Predlog je obravnavala tudi PSTP, ki je avtorjem predlagala, da se razmerje 
"zahtevana kvaliteta-pravična cena" razširi še na preglednost vsebine oziroma strukture cene. V razpravi, ki 
je sledila, so navzoči člani predlagali, da se preuči možnost, da se ta projekt vključi v Evropski projekt. 
Postavljeno je bilo vprašanje, kakšna je dikcija nelojalne konkurence in ugotovili, da "prave dikcije" ni. 
Opozorili so tudi, da mora biti v "pošteno plačilo" vključena razširjena produkcija.  
 
 
3. Razno 
 
G. Pečovnik je navzoče seznanil, da je bil za predsednika izpitne komisije za kemijo, kemijsko tehnologijo, 
kemijsko inženirstvo, farmacijo, tekstil, sanitarno inženirstvo in metalurgijo imenovan g. Jože Studenčnik. 
Prav tako je navzoče seznanil, da je v teku postopek imenovanja mentorja in izpraševalca za strokovno 
področje "tehnološki načrti-kemija-varstvo okolje".  
 
Sledila je razprava. Ugotovili so, da nikjer ni definiran pojem "kvaliteta" in da načrt, ki je  narejen v skladu z 
vsemi veljavnimi predpisi, ni nujno kvaliteten. Zaradi navedenega bi bilo potrebno definirati pojem "kvaliteta", 
tudi zato, da ne bi prihajalo do podobnih problemov kot na Onkološki kliniki in Pediatrični kliniki. Opozorjeno  
je bilo, da je v vseh dosedanjih verzijah ZGO določilo, da morajo biti projekti izdelani v skladu z gradbenimi 
predpisi. Jasno je tudi definirano, kaj so gradbeni predpisi. Iz vidika zakonodaje so torej projekti kvalitetni, če 
so v konkretnem primeru izdelani v skladu s takrat veljavnimi gradbenimi predpisi in zakonodajo iz tega 
področja. Opozorili so tudi na problematiko nesodelovanja državnih institucij, ki izdajajo zakone in 
podzakonske akte, z IZS. Kot primer so navedli tehnično smernico TSG-12640-001:2008 Zdravstveni objekti, 
ki je izdajatelj predhodno ni poslal v pregled in mnenje na IZS. Ugotovili so, da bo potrebno glede 
odgovornosti pooblaščenih inženirjev še veliko narediti. Trenutno ima inženirska stroka zelo nizko ceno, zato 
bodo tako organi IZS kot tudi vsi člani IZS morali na tem veliko delati. 
 
 
 
Zapisala: 
Renata Gomboc 
       Član UO MST 
       g. Franc Pečovnik, univ.dipl.inž.str. 


